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Abstract (en)
[origin: CN104213386A] A steam clothes ironing device that includes a clothes iron (1) containing a sole plate (2; 202) that contains a front portion
(21; 221) fitted with steam outlet holes (20; 220) and a back portion (22; 222) lacking steam outlet holes, the steam outlet holes (20; 220) being
supplied by a diffusion chamber (30; 230) that covers the front portion (21; 221) of the sole plate, wherein the diffusion chamber (30; 230) is
supplied by a steam distribution circuit that is located in a heating element (4; 204) at the thermal contact of the back portion (22; 222) of the sole
plate and the diffusion chamber (30; 230) is located in a non-heating element (3; 203), located in the front portion (2; 202) of the sole plate, the non-
heating element (3; 203) being distinct from the heating element (4; 204) located on the back portion (22; 222) of the sole plate.

Abstract (fr)
Appareil de repassage à la vapeur comprenant un fer à repasser (1) comportant une semelle (2; 202) comprenant une partie avant (21; 221) munie
de trous de sortie de vapeur (20; 220) et une partie arrière (22; 222) démunie de trous de sortie de vapeur, les trous de sortie de vapeur (20; 220)
étant alimentés par une chambre de diffusion (30; 230) recouvrant la partie avant (21; 221) de la semelle, caractérisé en ce que la chambre de
diffusion (30; 230) est alimentée par un circuit de distribution de vapeur ménagé dans un corps chauffant (4; 204) au contact thermique de la partie
arrière (22; 222) de la semelle et en ce que la chambre de diffusion (30; 230) est ménagée dans un corps (3; 203) non chauffant, disposé sur la
partie avant de la semelle (2; 202), le corps (3; 203) non chauffant étant distinct du corps chauffant (4; 204) disposé sur la partie arrière (22; 222) de
la semelle.
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